
MOTIE: Behoud het hout voor Rijswijk  

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 juli 2024, 

Constaterende 

- Rijswijk veel groen heeft in de gemeente; 
- Dat deze materialen circulair deels ingezet worden in de gemeente;  
- De bewonersinitiatieven niet vanzelfsprekend deze materialen kunnen gebruiken 

Overwegend 

- Bewoners en kleine organisaties hierbij graag de handen uit de mouwen steken voor 
initiateven; 

- Schoolpleinen, parken en gemeentelijke groenstroken een functie van spel en avontuur 
kunnen krijgen;  

Verzoekt het college 

- Om bewoners gemakkelijker toegang tot circulair hout in de gemeente te geven 
- Door betere communicatie en heldere processen.  
- En dit kostenneutraal uit te voeren.  
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